



2021

中国责任关怀促进大会

CHINA RESPONSIBLE CARE PROMOTION CONFERENCE

新阶段、新形象、新发展、新使命
NEW STAGE, NEW IMAGE, NEW DEVELOPMENT, NEW MISSION

中国·南京
2021.6.21-6.23



曲开顺

Kaishun Qu

应急部化学品登记中心副主任师

Deputy director of Chemical Registration Center, Ministry of Emergency Management

曲开顺，副主任师，高级工程师，就职于应急管理部化学品登记中心/中国石油化工股份有限公司青岛安全工程研究院。自2005年起一直从事危化品事故应急响应、专业技术研究和国际交流合作等工作，承担国家危化品事故应急电话运行管理和技术保障工作，为黄岛“11.22”、天津“8.12”、浙江“3.21”等多起重特大危化品事故提供专业支持。2017年起，负责中国石化危化品运输安全管理相关技术支撑工作，参与《中国石化危化品承运商安全监督管理规定》、《中国石化危化品运输安全管理规定》等制度及相关标准起草工作。

Kaishun Qu, deputy director division, senior engineer, works in the Chemical Registration Center of the Ministry of Emergency Management/Qingdao Safety Engineering Research Institute of China Petroleum and Chemical Corporation. Since 2005, he has been engaged in chemical accident emergency response, professional technical research and international exchanges and cooperation. He has undertaken the operation management and technical support of national chemical accident emergency telephone, and provided professional support for several major chemical accidents such as "11.22" in Huangdao, "8.12" in Tianjin, and "3.21" in Zhejiang. Since 2017, I have been responsible for the technical support work related to the safety management of the transportation of hazardous chemicals in Sinopec, and participated in the drafting of the Regulations on the Safety Supervision and Management of the Carriers of Dangerous Chemicals and the Regulations on the Safety Management of the Transport of Dangerous Chemicals and other systems and relevant standards.